

主後二〇二二年一月三十日主日崇拜程序

司會：葉俊良弟兄
司琴：戴淑宜姊妹

講員：江東龍牧師

序樂：		司琴
宣召：		司會
聖詩：	福氣保證（聖詩 70）	眾立
祈禱：		司會
啟應：	啟應文六（詩篇 19）	會眾
聖詩：	主的信實極大（聖詩 132）	眾立
牧禱：		江牧師
讚美：	如鷹展翅上騰	小詩班
聖經：	腓四	講員
信息：	以基督的喜樂為喜樂	講員
聖餐：	近倚十架（聖詩 118）	
奉獻：		眾立
報告：		司會
頌榮：	聖詩 336 首 讚美天頂主宰	眾立
祝禱：		江牧師
阿們頌：		眾立

若有需要，招待處備有華語耳機翻譯，請向招待索取
奉獻請記得填寫個人奉獻編號，以利財務登錄
股票奉獻請與財務組同工聯繫

【報告事項】

1. 我們誠摯歡迎您參加今日的實體和網路崇拜。第一次來本會的兄弟，盼望您能在這裡體會到基督的大愛，並將這教會作您屬靈的家。
2. 感謝參與聖工分擔兄弟的辛勞。
3. 招待桌上備有週報，需要的兄弟請自行索取。
4. **進入教會敬請務必戴口罩**，倘若兄弟家庭中有人發燒、咳嗽，請留在家中休養。疫情防疫、舉手之勞、煩請多配合。
5. 請記得於每週四前完成主日便當登記和付費。
6. 四月 17 日復活節將有洗禮和入會儀式，敬請有意接受洗禮和入會的兄弟與執事或牧師聯繫。
7. 柯傳道將開設【認識洗禮】課程，英文授課，歡迎預備受洗或是想多認識基督信仰的兄弟參加，時間是自 2/20 開始每周日下午 1 點 30 分（為期六週），招待處有簡章可拿取，有任何問題請洽柯傳道。
8. 教會網站因技術問題加上適逢台灣農曆年假，目前無法修復。網路聚會連結繼續使用 line 發送，教會所有影音在 YouTube 搜尋 wefccd，不便之處敬請見諒。

【肢體交誼】

1. 本週讀經進度：詩篇第二十七篇至第三十三篇
2. 敬愛的章林三紀姊妹於一月 26 日上午返回天家，願賜安慰的神安慰親屬的心。章媽媽的家屬來電致謝教會牧師們及兄弟姊妹們的關懷和代禱，也願神保守祝福大家。
3. 梁傳道將於二月 4~6 日休假

【近期活動】

1. 二月 25~26 日 Rethink Apologetic Student Conference

【其他消息，司會將不報告，請自行留意】

1. Zelle QuickPay 轉帳方式寄至教會 Zelle 帳號：giving@fccdallas.org 請在 memo 註明姓名，奉獻 ID 和奉獻類別：General Fund, Building Fund, Caring Fund, Mission Fund，謝謝您慷慨地奉獻，願神祝福。
2. 今年的個人年度奉獻紀錄財務部會以 email 寄出，若 email 有變動或有紙本之需求請聯絡財務部。
3. 主日愛餐（便當每份八元）。將分別由四個團契（兄弟、家樂、約書亞、英語）協助統計數量與收費（在 Line 群組中於週四前完成登記並付費給各團契負責人）。敬請尚未加入教會 Line 群組的兄弟，選擇合適您的群組加入。

【特別奉獻報告】

建堂基金：有志\$1,000 有志\$30,000 有志\$60 有志\$50
 愛心基金：有志\$20 有志\$1,000
 指定奉獻：有志\$2,488.67 (Secretary computer)

經常費奉獻 GENERAL FUND OFFERING

奉獻資料 Offering	Last Week	Sum Up Month	Sum Up Year
一般奉獻 General Fund	\$7,780.00	\$28,607.00	\$28,607.00
感恩奉獻 Thanksgiving Fund	\$0.00	\$200.00	\$200.00
合計 Total	\$7,780.00	\$28,807.00	\$28,607.00
2022 年預算 \$ 474,876.40		\$39,573.00	

特別奉獻 OTHER FUNDS

		Sum UP Month	Sum Up Year
建堂基金 BUILDING FUND	\$31,110.00	\$34,470.00	\$34,470.00
愛心基金 CARING FUND	\$20.00	\$220.00	\$220.00
宣教基金 MISSION FUND	\$0.00	\$2,000.00	\$2,000.00
神學生獎學金 S.S Fund	\$0.00	\$0.00	\$0.00
指定奉獻 DESIGNATED	\$2,488.67	\$4,383.03	\$4,383.03

上週聚會人數(ATTENDANCE)

	台語崇拜 TAIWANESE SERVICE	70(實體) 47(網上)	英語崇拜 ENGLISH SERVICE	37(實體) 10(網上)
兒童 Children Service			PRAYER MEETING	29 online

聖工分擔 WORSHIP TEAM

	本主日 THIS WEEK	下主日 NEXT WEEK
司會	葉俊良	吳立智
司琴	戴淑宜	李青寧
華語翻譯	李玟娟	郭書燕
招待	鄭淑鈺、Jung、Rachel	鄭淑鈺、Jung、Rachel
奉獻		
愛餐		
影音控制	Benny, Sue, Chun-Fu	Kyle, Tony, 宜德
值週執事		
護理	鄭美純、鄭美季、葉淑樺、張珊綾	

【英文部 English Service】

Speaker	Seebok Leung	Raleigh Clay
Praise	Raymond Chen	Raymond Chen
Media Team	Andrew, Hannah, Andrew	Kyle, Ian, Yoyo

FCCD WORSHIP SERVICE

Jan 30, 2022

Speaker: Seebok Leung

Presider: Raleigh Clay

Music Leader: Raymond Chen

Welcome/ Announcements

Corporate Recitation:

Apostle's Creed

Corporate Reading/ Prayer:

Psalms 115

Worship through Song:

Graves Into Gardens

Sovereign Over Us

~ Sermon ~

Pastor Seebok Leung

"The Creator"

Responsive Singing/ Offerings:

The Lord's Prayer

Doxology

Benediction

ANNOUNCEMENTS

1. If this is your first time, we want to welcome you to our church!
2. If you would like to reach our pastors for prayer or any other issue, please email pastors@fccdallas.org.
3. You're welcome to grab a copy of the bulletin from the reception table.
4. Please remember to wear a mask when entering the church. If someone in your family has a fever or cough, please stay at home.
5. We will offer the "Understanding Baptism" class starting on February 13th. If you are interested in being baptized or in church membership, speak to one of the pastors or deacons.
6. CEC group will have a Super Bowl party on February 13th. Please make plans to attend.
7. We will begin the "Editing Floor" prayer meeting and Bible study on February 16th at 6:45 pm. Please contact pastor Seebok or pastor Raleigh for more information.
8. The Reality Student Apologetics Conference is Feb. 25-26 at Cottonwood Creek Church. As we have a limited number of tickets, if you are a youth parent and wish to attend with your youth, please let pastor Seebok know asap. Tickets are \$10.
9. Pastor Seebok will be out of town Feb. 4-6.
10. Your 2021 offering receipt will be sent via email. Please contact the treasurer if your email address has changed or if you have any questions.
11. Church will provide lunch box with the price of \$8/box. Please sign up in the Line group.
12. We encourage you to give your offerings through Zelle QuickPay. Please remember to fill out your name, offering ID, and phone number.
13. Please remember to put tables and chairs back in place after using them.

台語主日崇拜：主日上午 10:00 am-11:15 am

成人主日學：主日上午 11:30 am-12:30 pm

AYA (Youth): Sunday: 10:00 am-11:15 am

CEC and Adult Sunday Schools: 10:00 am-11:15 am

English Service: Sunday 11:30 am-12:30 pm

週三禱告會 Wednesday Prayer Meeting: 7:30 pm-8:30 pm

Friday 7:45 pm-9:30 pm: Children, Youth, Joshua & Caleb Fellowship

達拉斯台灣基督教會 Formosan Christian Church of Dallas

January 30, 2022

持定位分，把握機會

For Such a Time as This

斯四 14... 焉知你得了王后的位分，不是為現今的機會嗎？

Esther 4:14 ... And who knows but that you have come to your royal position for such a time as this? (NIV)



Rev. Daniel Chiang 江東龍牧師

Associate Pastor Rev. Hendra Chousand 周賢德牧師

Associate Pastor See-Bok Leung 梁思博傳道

Associate Pastor Raleigh Clay 柯睿理傳道

6700 Independence Pkwy Plano, TX 75023

Tel: 972-618-3777 www.fccdallas.org

info@fccdallas.org



www.facebook.com/wefccd